
 

Protokoll Årsmöte och Halvårsmöte Frösö Båtklubb 2022-03-23 

Bikupan 

Årsmöte 
1. Mötets öppnas 

Mötets öppnade kl 19.00, 8 deltagare 

 

2. Fastställande av röstlängd  

Samtliga deltagare utgör röstlängd 

 

3. Fråga om mötets utlysande behörigen 

Inbjudan skickades ut 1-5 Feb 

 

4. Dagordning fastställande 

Dagordning fastställdes 
 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Håkan Ordförande, Joakim sekreterare 

 

6. Val av protokolljusterare och rösträknare 

Erik och Johan valdes 

 

7. Föredragning av styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse för senaste 

verksamhetsåret 

Berättelserna lästes upp 

Rapport gicks igenom, ekonomin är god 

 

8. Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen gicks igenom och godkändes 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen får ansvarsfrihet för 2022 

 

10. Propositioner och motioner 

Inga propositioner eller motioner har inkommit 

 

11.  Fråga om avgifter  

Medlemsavgift, varvsavgift och övriga avgifter behöver inte höjas. 

 

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget 

Verksamhetsplan lästes igenom och godkändes 

Budget gicks igenom och godkändes 

 
 



 

13. Val av styrelse 

a. Vice ordförande 2 år 

Joakim Svedberg 

b. Kassör 1 år 

Bo Eklund 

c. Suppleant 1 år 

Sören Sjöström 

d. Sekreterare 2 år 

Vakant 
 

14. Val av revisor 1 år 

Hansa Gersvold 

 

15. Val av valberedning  

Vakant, styrelsen agerar valberedning 

 

16. Övriga val,  

a. revisorssuppleant, vakant 

 

b. miljöombud vakant, Styrelsen agerar miljöombud och lägger till en punkt på 

dagordningen 

 

c. Hemsidesansvarig  

Henrik Nilsson 

 

d. Festkommitté  

Joakim Svedberg, Håkan Göransson 

 

e. Val av varvschef  

Åke Johansson, med stöttning av varvsgrupp och styrelsen   

 

f. Kungsgårdens gästhamn 

Anders Källstrand 

 

g. Representant i hamnkommitén 

Bo Eklund 

 

h. Representant Jämtlads båtförbund 

Bo Eklud 

 

17. Mötet avslutande 

Avslutades kl 19.55 

 



 

Medlemsmöte 
1. Val av sekreterare och ordförande, sittande -Håkan Göransson och Joakim Svedberg 

 

2. Arrendeavtalet med kommunen diskuterades, ÖMCK har fått ett förslag på 2,5 

kr/m2, men båtförbundet har skrivit ett förslag om sponsring Avtalstid 15 år med 1 

års förlängning 

 

3. Varvsreglementet, inga synpunkter. Inaktivitet diskuterades 

 

4. Vi måste få till varvsgruppen för Åkes skull 

 

5. Hantering för utlåning av egna kajaker diskuterades, bör lösas på ett annat sätt för 

att sippa hjälpa till och låsa upp och låsa.  

 

6. Förslag om rondering sommar? Med tex gräsklippning 

 

7. Bjuda in kajakplatsinnehavare för diskussion  

 

8. Vi behöver fler spelförare 

 

9. Hjärtstartare skulle vi kunna skaffa till varvet 

 

10. En informationsskylt på varvet föreslogs 

 

11. Mötet avslutades kl 21.15 

Sekreterare 

// Joakim Svedberg 

 

Ordförande 

// Håkan Göransson 

 

Justeras 

// Erik Nilsson // Johan Lundqvist 


